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Opening 

Vaststellen agenda 

Er zijn 2 nagekomen stukken: reactie B&W op advies inkoopstrategie Jeugd en de 

raadsinformatiebrief over de stand van zaken regionale samenwerking en vorming werkcentrum 

Haaglanden.  

Presentaties/toelichting ter informatie 

Nota lokaal gezondheidsbeleid met beleidsambtenaren 

De beleidsambtenaren lichten toe dat dit een eerste introductie betreft en lichten de presentatie 

toe. Doel is zoveel mogelijk voorkomen dat mensen ziek worden. De ASD vraagt hoe kansengelijkheid 

of -ongelijkheid zich verhoudt tot de eigen regie. Wat is dat eigenlijk? De beleidsambtenaar 

antwoordt dat je in staat wordt gesteld om je eigen keuzes te maken. Tijdens de zwangerschap kun je 

ouders al handvatten geven. Als gemeente ga je niet alles doen of bepalen voor mensen. Gekeken 

wordt wat je nodig hebt om goede keuzes te maken. En hoe je als gemeente ondersteuning kunt 

geven. Specifiek wordt gekeken naar wijken of doelgroepen. Er volgt straks een uitvoeringsagenda, 

dan wordt in gesprek gegaan met burgers en wordt gevraagd wat interventies zijn die jou helpen. De 

nota is een overkoepelend stuk, later volgen passend bij de visie en doelen concrete acties. De 

analyse is nu gaande en er wordt geschreven aan de nota. De conceptversie komt op 9 juli langs de 

ASD. Dan wordt dan meer tijd gereserveerd om input op te halen. Op 17 september wordt het advies 

gevraagd aan de ASD. De ASD vraagt naar de aanleiding van de nota. Heeft de gemeente 

bijvoorbeeld signalen uit de maatschappij ontvangen om dit te doen? De beleidsambtenaar 

antwoordt dat er een inmiddels al lang verlopen gezondheidsbeleid was die vernieuwd moest 

worden. Er zou landelijk een nieuwe nota komen, die is er echter nog steeds niet maar er moet nu 

wel iets gebeuren. Vanuit spuk gala is het idee dat er meer integrale samenwerking komt, dit stond 

nog niet in gezondheidsbeleid. We willen echt meer samenwerken binnen de gemeente en met 

partners. Er is een overzicht van wat er nu aan activiteiten is. In het beleid wil de gemeente aanhaken 

waar er samenhang is, en aan wat er al is. De ASD vraagt hoe dit samenhangt met de sociale basis. De 

beleidsambtenaar antwoordt dat dit linkt aan de sociale basis, en dat je dit ook zult terugzien in het 

beleid. De ASD vraagt waar inwonersparticipatie een rol krijgt. De beleidsambtenaar antwoordt dat 

een burgerpeiling heeft plaatsgevonden en dat bij de omgevingsvisie burgerparticipatie heeft 

plaatsgevonden. Vanuit deze nota wordt in de uitvoeringsagenda het gesprek met burgers aangaan.  

De ASD vindt het initiatief goed, is heel benieuwd naar uitvoering en hoe het wordt vormgegeven 

voor mensen die steun nodig hebben. Dit hangt wel heel sterk samen met de sociale basis. 

Uit te brengen adviezen aan B&W 



Herziening van de kadernota inburgering met beleidsambtenaar 

De beleidsambtenaar heeft de herziening geschreven naar aanleiding van de evaluatie. De ASD wordt 

om advies gevraagd op de herziening. De ASD stelt de volgende vragen/maakt de volgende 

opmerkingen: 

- In het stuk staat dat op dit moment er nog geen plannen zijn om extra investeringen in 

inburgering te doen. Wanneer wel? De beleidsambtenaar antwoordt dat dat niet bekend is, 

inburgering moet budgetneutraal worden uitgevoerd. Er komt wellicht zelfs een verlaging 

aan. Door de Spuk inburgering is er nu wat ruimte. Er wordt onderzocht of uitbreiding van 

inburgeringsconsulenten mogelijk is. 

- In hoeverre kun je contactmomenten met ketenpartners incorporeren in beleid? De 

beleidsambtenaar antwoordt dat de gemeente pas geld krijgt als mensen ingeschreven 

worden in de gemeente. Mensen zitten verspreid over diverse asielzoekerscentra. Op het 

moment dat iemand aan Rijswijk is doorgegeven, vraagt het COA om deze persoon op te 

pakken. Er wordt eerder begonnen met voorinburgering. Op het moment dat je weet dat een 

persoon wordt toebedeeld aan jouw gemeente, ga je ermee aan de slag.  

- De ervaring met de taalscholen wordt als wisselend ervaren. De beleidsambtenaar licht toe 

dat bij 1 taalschool al een lang proces loopt om daar verbetering in aan te brengen. De ASD 

vindt dat bij de aanbesteding de mogelijkheid tot een cliëntenstop meegenomen moet 

worden, net als andere punten waar nu een slechte ervaring mee is. In het programma van 

eisen kan Rijswijk heel specifiek zijn.  

- De gemeente wil de maatschappelijke begeleiding deels zelf uitvoeren. De ASD vraagt wat 

daarvan de reden is. De beleidsambtenaar antwoordt dat er al lang samengewerkt wordt 

met Welzijn Rijswijk. Daarnaast heeft de gemeente een regiefunctie sinds 2020. Het bleek 

weleens moeilijk te bepalen wie waarvan is. De gemeente kan heel veel dingen zelf doen, dit 

is nog in onderzoek. Er is nog geen tijdslijn. 

- De ASD vraagt of de pilot statushouders aan het werk alleen maar voor kansrijke 

statushouders is. De beleidsambtenaar antwoordt dat dit zo bedoeld was, maar dat het voor 

iedere statushouder gaat gelden. De raadsinformatiebrief zoekt Wendy op.  

- De ASD vraagt wat voorinburgering is. De beleidsambtenaar antwoordt dat dat betekent dat 

op het asielzoekerscentrum al taallessen worden gegeven. Hij denkt dat dit los staat van de 

status van de asielzoeker.  

- De ASD merkt op dat vanuit de VNG de impactanalyse wet inburgering plateau 2 is 

opgeleverd. Daarin staat hoe je de gegevensuitwisseling met het COA het beste kunt 

uitvoeren. Een ASD-lid denkt graag mee om dit zo goed mogelijk op te tuigen. 

- Op een vraag antwoordt de beleidsambtenaar dat de informatiemap wordt uitgereikt met 

uitleg, niet per post.  

- De ASD vindt het een duidelijk stuk en is benieuwd naar de volgende raadsinformatiebrief.  

De beleidsambtenaar wil graag binnen 2 weken advies maar liever eerder. De ASD-leden wordt 

gevraagd hun eventuele punten voor het advies door te mailen naar de voorzitter, die het advies zal 

opstellen.  

Mededelingen 

De leden wordt gevraagd de peiling van de koepel ASD in te vullen. 

Overige bespreekonderwerpen 



Jongerenparticipatie: de gemeente bereikt specifieke doelgroepen, waaronder jongeren niet. 

Thomas maakt een samenvatting, die wordt naar de contactambtenaar gestuurd met het verzoek dit 

door te zetten. Een eventueel advies gaat naar het college.  

Reactie op preventie met gezag: de voorzitter pakt dit op met het ASD-lid.  

Terugblik heidag: de voorzitter heeft de contactambtenaar verzocht om het gebruik van iBabs door 

de ASD goed te keuren. De leden vonden het een geslaagde heidag. Mocht iemand het volgend jaar 

anders willen qua opzet, laat het dan weten aan de voorzitter.  

Besluitenlijst ASD d.d. 9 april 2025 

De benoemingsbrieven en VOG zijn nog steeds niet geregeld. De voorzitter gaat contact opnemen 

met de wethouders, ook over de jaarplanning, de rol van de ASD en de uitkomst van de heidag 

(clustercoördinatoren uitnodigen in ASD en wethouders 2 x per jaar in gesprek met de voorzitter).  

Voorzittersoverleg H9 

Anna gaat mee op 18 juni 2025. De voorzitter distribueert de stukken uit de dropbox.  

Raadsvergaderingen tot 9 juli 2025 

Forum samenleving, forum stad 3 juni 2025 (Arnoud)  

Forum stad en samenleving 10 juni (Ceriel) en 1 juli 2025 (Anna)  

Raadsvergadering 20 mei, 19 juni (Arnoud), 24 juni (Anna), 8 juli (kaderdebat) 2025 (Thomas) 

Ingekomen stukken 

Raadsinformatiebrief Brandveiligheid en stallingsproblematiek scootmobielen  

De beleidsambtenaar wordt gevraagd of een update is, in april zou meer zicht zijn op 

maatwerkoplossingen. Ook wordt gevraagd hoe groot het lijstje is nu er een tijdelijke pauzering is.  

Raadsinformatiebrief wachttijden bij de WMO, het zorgloket  

De clustercoördinator die hierover gaat, wordt als eerste uitgenodigd in de ASD.  

Raadsinformatiebrief Regiovisie beschermd wonen en maatschappelijke opvang  

In 2030 moet iedereen een dak boven het hoofd hebben vindt de rijksoverheid. Rijswijk werkte 

samen met Den Haag, nu moet Rijswijk zelf een regiovisie maken. Er zijn overal wachtlijsten, het 

systeem loopt vast.  

Reactie op inkoopstrategie jeugd 

De ASD is blij met de goede uitgebreide reactie. 

Raadsinformatiebrief over de stand van zaken regionale samenwerking en vorming werkcentrum 

Haaglanden 

Dit komt de volgende keer op de agenda.  

Verzonden stukken 

Rondvraag 

Thomas deelt het jaarverslag Steenvoorde, dit geeft een aanzet voor ideeën.  



Er is een nieuwe ontmoetingsplek E25 hub, Rijswijk weet van niets.  

Sluiting 

De vergadering wordt om 20.10 uur gesloten.  

 


